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___________________________________________________________________ 

OSNOVNA SINDIKALNA ORGANIZACIJA DIREKCIJE SARAJEVO 

 

Broj:17.05/15   
Sarajevo:14.05.2015.god 

ZAPISNIK  
 
 

Sa  4 sastanaka Sindikalnog odbora koji  je održan utorak 14.05.2015 godine sa 
početkom u 15:30 sati u prostorijama Sindikata SBHT na Dolac Malti. 
 
Prisutni su:Babić Čečo Ena,Đogić Denis,Detelj Nataša,Orman  Azra,Kurić 
Kenan,Pamuk Elvedin,Papić Muhamed, Smajlović Dževad, Suljović Muhamed, 
Šeremet Damir,Đidelija Samir  Ukupno 11 što je  2/3 od ukupnog broja clanova IO 
OSO DSA. 
 
Ispred sekcije mladih prisutni su:Trbović Amar i Bašić Minela 
 
Ispred Nadzornog odbora je prisutan Armin Crnčević 
 
 
Prijedlog za dnevni red: 
 

1.Usvajanje d. reda 
2.Usvajanje zapisnika 
3.Prijedlozi po pitanju stanja u BH Telecomu,kao I po drugim osnovama 
4.Izvještaj o organizaciji Marša mira 
5.Razriješenje starog I imenovanje novog sekretara OSO DSA 
6.Razno 
 
 
 
 
AD/1:Dnevni red se jednoglasno usvaja. 
 
 
AD/2: Jednoglasno se usvaja zapisnik sa treće sjednice . 
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AD/3: Članovi IO OSO DSA osvrču se na rad šefova i rad firme u proteklom periodu 
te  je potrebno da do 11:00 h 15.05.2015.god sekretaru dostaviti pitanja koja če se 
postaviti upravi BH Telecoma na sastaku koji predstoji.Potrebno je da se novi nacrt 
ZOR-a približi i pojasne promjene članstvu S BHT. 
 
Trbović Amar informiše IO DSA o obilascima podruznica te konstatuje kako pojedini 
predstavnici ne obilaze i ne informišu svoje podružnice o aktuelnostima,te da je 
potrebno povesti strucnu osobu(advokata) koja bi pojasnila i protumacila  promjene u 
novom nacrtu ZOR-a. 
 
Predlaže se da se unajmi advokat konsultant koji će biti dostupan u svakom trenutku 
IO OSO DSA .Te klomisija koja će odabrati advokata u sastavu:Kenan 
Kurić,Muhamed Suljović,Nataša Detelj i Ena Babić jednogalsno se usvaja. 
 
AD/4:Papić informiše da su postavljeni plakati po objektima za Marš Mira Srebrenica 
te da je udruženje „Svjedoci svog vremena upisano u registar“ da ima pečat i da je 
sve dobiveno. 
 
AD/5:Konstatuje se da ostaje stari sekretar IO OSO DSA do dolaska Nerme Trtić sa 
bolovanja. 
 
 
 
AD/6:Diskutuje se o zahtjevu Sabahete Ćatić koje je uputila zahtjev IO OSO DSA  o 
tome kako nije dobila pomoć za tešku bolest od BH Telecoma . 
Konstatacije je da IO OSO DSA nije nadležan da ocjenjuje težinu bolesti .  
 
 
AD/6-1:Postavlje se pitanje o 5% dionica da li S BHT tuži Suljović odgovara da 
advokat SBHT je pokrenuo kolektivnu tužbu za 5%. 
 
Zapisnik je sačinjen na osnovu djela audio zapisa koji se nalazi na CD-u  i pohranjen 
je u arhivi OSO DSA. 
 
 
  PREDSJEDNIK    OSODSA                                            ZAPISNIČAR 
 
  __________________________                      ___________________________ 
  PAPIĆ MUHAMED                                                          KORIC EMIR 


